

**PANGAJARAN NGILIKAN NGAJUKEUN PANAWARAN SARENG PERSATUJUAN DINA
TÉKS RUNDINGAN NGAGUNAKEUN MEDIA AUDIOVISUAL KANGGO MURID KELAS
X SMK NEGERI 3 BANDUNG TAUN AJARAN 2018/2019**

ku

Rian Ramadhan

NPM 155030043

RINGKESAN

Bacaan mangrupa kagiatan pikeun nampi inpormasi ngaliwatan tulisan. Nu nulis ogé resep ngalakonan panalungtikan ngeunaan "Pangajaran Ngilikan Ngajukeun Panawaran sareng Persetujuan dina Téks Rundingan ngagunakeun media Audiovisual Kanggo Kelas X SMK Negeri 3 Bandung Taun Ajaran 2018/2019". Hasil tina ieu panalungtikan nyaéta kieu: 1) Nu nulis tiasa rencanana, nerapkeun, sareng ngilikan pelajaran ngilikan ngajukeun, panawaran, sareng persetujuan dina téks rundingan. Ieu bisa dibuktikeun ku nilai rata-rata tata sarta palaksanaan pembelajaran diala ku nu nulis di 3.93 sareng dilebetkeun kana kategori anu saé; (2) Murid kelas X SMK Negeri 3 anu tiasa nyandak bagian dina diajar dina pelajaran ngilikan ngajukeun, panawaran, sareng persetujuan dina téks rundingan. Ieu tiasa dibuktikeun dumasar kana pelajar peserta didik hasilna hasil-hasil pretés sareng posttest; (3) Hasil pangajaran di kelas eksperimen diala rata-rata 40,59 sareng hasil posttest kalayan rata-rata 72,81. Samentara hasil rata rata-rata kadali pretest nyaéta 39,70 sareng nilai posttest nyaeta 71,63; 4) Ngagunakeun media Audiovisual anu dianggo pikeun dianggo pikeun diajar ngilikan ngajukeun, panawaran, sareng persetujuan dina téks rundingan. Ieu dibuktikeun dina uji Independent Sample t Test nu nunjukkeun hasil Asymp. Sig. (2-buntut) tina 0,052 leuwih ti 0.05. Upami hasilna nyaeta Asymp.Sig. (2-buntut) tina 0,000 leuwih ti 0.05; 5) Aya bédana dina efektivitas bacaan terpadu jeung meida Audiovisual salaku kelas ékspérimén kalayan media Gambar salaku kelas kontrol dina diajar ngilikan ngajukeun, panawaran, sareng persetujuan dina téks rundingan. Test skor N-gain nunjukkeun yén nilai rata-rata pikeun kelas percobaan tina 73,39 diasupkeun kana kategori anu éféktif, sedengkeun di kelas kontrol éta 52,92 kategori teu epektip.

*Kecap Konci: Ngilikan ngajukeun, panawaran, sareng persetujuan dina téks negosiasi,
media Audiovisual*